
 
 

 
 
 

 

Jaarverslag 2022  
 
Algemeen 
Het bestuur presenteert hierbij het jaarverslag van de Vereniging Nederland-Noorwegen (VNN) over het jaar 2022 en 
legt deze ter bespreking en goedkeuring voor tijdens de Algemene Ledenvergadering (ALV) op 15 april in de Noorse Kerk 
te Rotterdam. 
Het jaar 2022 stond in het teken van het einde van de opgelegde regelingen rond de COVID-epidemie, ondanks het feit 
dat het virus nog steeds onder ons is en dat ook blijft. Gelukkig vonden er zoals vanouds  ontmoetingen plaats tijdens de 
regionale en landelijke verenigingsbijeenkomsten. Daarnaast konden we weer vrij naar Noorwegen reizen en zelfs 
rechtstreeks vanuit Groningen naar Kristiansand varen. 
De oorlog in Oekraïne bleek niet alleen voor ons land maar ook voor Noorwegen en de andere Scandinavische landen 
grote impact te hebben. Voor Noorwegen resulteerde dat in het extra bewaken van de grens met Rusland (Grense 
Jacobselv bij Kirkenes) én verhoogde militaire activiteiten. Daarnaast maakte de Noorse LNG-productie overuren om het 
tekort aan Russisch gas deels te compenseren, hetgeen een onverwacht groot verdienmodel is geworden. Al met al was 
2022 zowel voor de vereniging als voor de hele  wereld een bijzonder jaar. 

 
1. Het bestuur 
Het bestuur van de VNN was van juli 2021 tot en met april 2022 als volgt samengesteld. De jaartallen tussen haakjes 
betreffen het jaar van aantreden: 

• Hans Groen, voorzitter (2018/2021) 

• Caroline Geldtmeijer, secretaris (2016/2019) 

• Tor Ragnar Larsen, penningmeester (2018/2021) 

• Ronald Hage, bestuurslid (2021) 
Tijdens de ALV in april 2022 is Caroline Geldtmeijer na twee zittingsperiodes als secretaris/bestuurslid afgetreden.  
Ronald Hage is na één jaar als algemeen bestuurslid door de vergadering benoemd tot secretaris en Dick Hattenberg is 
gekozen als aantredend algemeen bestuurslid. 
Vanaf april 2022 woonde een kandidaat bestuurslid, ter oriëntatie op het mogelijk volgend jaar toetreden tot het 
bestuur, de bestuursvergaderingen bij. 

 
2. Bestuurszaken 
1. Vergaderingen 

Het bestuur heeft in 2022 verspreid over het jaar vijf keer vergaderd in de Noorse Kerk te Rotterdam. Tussentijds 
heeft veelvuldig onderling contact plaatsgevonden via telefoon, whatsapp en e-mail. 

 
2. Financiën 

Het jaar 2022 is met een positief exploitatiesaldo van € 97,00 afgesloten terwijl een negatief exploitatiesaldo van  
€ 688,00 was begroot. Door dit positieve saldo toe te voegen aan de reserve bedraagt deze € 28.635,00 ultimo 2022 
versus € 28.538,00 ultimo 2021.  
Gezien de gezonde financiële toestand van de VNN is besloten om voor komend jaar 2023, gelijk aan afgelopen 
jaren, de contributie niet te verhogen.   
De begroting versus werkelijke uitgaven over 2022, de balans per 31 december 2022 en de staat van inkomsten en 
uitgaven over 2022 worden door de penningmeester tijdens de ALV toelichting. 
 

3. Ledenbestand 
De inflatie heeft in 2022 in Nederland een hoge vlucht genomen. Alles werd fors duurder en velen hebben de tering 
naar de nering moeten zetten. Dat blijkt helaas ook uit het ongekend aantal opzeggingen dit jaar: 52! Daarnaast 
hebben zich in de loop van het jaar 2022 gelukkig ook 38 nieuwe leden aangemeld. We hopen op betere tijden en 
blijven ons best doen om onze vereniging aantrekkelijk te houden voor de Noorwegen-liefhebbers. Aanwezigheid 
tijdens de beurzen/markten en nieuwe PR-activiteiten zullen worden ingezet ter promotie van de vereniging.  
Per 31-12-2022 bedroeg het aantal leden 677. 
 
 

 



4. Communicatie 
a. Kontaktlinjen 

Het voornaamste communicatiemiddel met de leden van de vereniging blijft het paradepaardje Kontaktlinjen. Het 
kleurrijke verenigingsblad, samengesteld voor en door de leden, is het afgelopen jaar onder redactie van een 
vijfkoppig team vier keer verschenen. De inhoud was enorm divers en zeer lezenswaardig. Een juiste balans tussen 
artikelen en advertenties vulde keer op keer de 60 beschikbare pagina’s. Ondanks het feit dat (meer dan) de helft 
van het redactieteam nieuw was, zijn er vier mooie edities van Kontaktlinjen afgeleverd.  
 
Website 
De verenigingswebsite werd regelmatig geactualiseerd zowel wat betreft inhoud als foto’s. Verder zijn er geen grote 
wijzigingen doorgevoerd. Voor het inventariseren van de deelnemers aan de Julebord werd voor het eerst een 
digitale inschrijfmogelijkheid via de website geopend. In de toekomst zal aanmelding voor een activiteit vaker op 
deze manier ingezet gaan worden.  

 
b. Nieuwsbrief 

De digitale nieuwsbrief verscheen 6 keer dit kalenderjaar. De samensteller zoekt steeds meer naar digitale links om 
leden en niet-leden te informeren op diverse manieren zoals via filmpjes en muziek. De groep personen die de 
nieuwsbrief ontving is wat gegroeid en omvat nu ongeveer 910 mailadressen. 

 
c. Facebook en Instagram 

Met een zekere regelmaat werden zeer gevarieerde actuele berichten geplaatst.  
Onze facebookpagina mocht zich verheugen in meer dan 1700 likes, dit aantal groeit nog steeds. 
Instagram werd met een zekere regelmaat voorzien van nieuwe berichten.  
Op de website waren zowel de actuele berichten van Facebook als die van Instagram te zien. 

 
d. Aanwezigheid op landelijke beurzen/markten 

De VNN was met een informatieve stand vertegenwoordigd tijdens de Scandinavië Markt op Schokland (7/8 mei) en 
tijdens Scandinavië-XL in Hoevelaken (29/30 oktober). Tijdens beide beurzen/markten was er veel belangstelling 
voor onze stand en heeft de werving ook de nodige inschrijvingen voor de nieuwsbrief en nieuwe leden opgeleverd. 
Een enthousiast vrijwilligersbeursteam heeft zeker tot dat succes bijgedragen. 

 
e. PR-materiaal 

Om ons als vereniging zowel tijdens de regionale en landelijke bijeenkomsten als tijdens beurzen en markten 
herkenbaar te presenteren heeft het bestuur besloten vier nieuwe roll-up banners, een grote achtergrondbanner en 
actuele visitekaartjes voorzien van QR-code te laten vervaardigen. Ook komend jaar zal het overige PR-materiaal in 
overleg met het beursteam tegen het licht worden gehouden en waar nodig vernieuwd. 
In 2022 zijn al onze verenigingsactiviteiten in één document geïnventariseerd. Op basis van deze notitie heeft het 
bestuur een discussie gevoerd over de stap naar een meerjarenbeleidsplan, het binden van meer jongeren aan onze 
vereniging en het komen tot uitbreiding van de regio’s. Aan deze onderwerpen zal in 2023 meer aandacht worden 
besteed. 

 
f. Vrijwilligers 

Gedurende het jaar werden er door een team van ongeveer 36 vrijwilligers op verschillende momenten hand en 
spandiensten verleend. Het bestuur beseft heel goed dat onze vereniging zonder deze vrijwilligers niet zou kunnen 
voortbestaan. We zijn een vereniging voor en door onze leden. Als waardering voor hun inzet hebben alle 
vrijwilligers in december een bedankje ontvangen in de vorm van een boek, getiteld “De bijl van Sint-Olav”.  

 
5. Contacten met andere verenigingen en aan Noorwegen gerelateerde instanties 

Als bestuur onderhielden we door het jaar heen contacten met zusterverenigingen bestaande uit de Scandinavische 
Verenigingen Groningen, Friesland en Twente, de Nederlands-Zweedse Vereniging en de Vereniging Nederland-
Finland. Door het uitwisselen van nieuwsbrieven en verenigingsbladen houden we elkaar op de hoogte van 
activiteiten. 
Met de Koninklijke Noorse Ambassade in Den Haag en het Noors Honorair Consulaat in de provincie Groningen 
onderhielden we warme contacten hetgeen heeft geleid tot waardevolle wederzijdse informatie en samenwerking. 
De Noorse Kerk in Rotterdam was ook dit jaar onze thuishaven voor de bestuursvergaderingen en de ALV. Als 
vereniging werden we daar keer op keer hartelijk welkom geheten en facilitair optimaal verzorgd.  
Tor Ragnar Larsen onderhield als Noors bestuurslid zowel de contacten met de ambassade als de Noorse Kerk. 
 
 
 
 



3. Activiteiten 
1. Algemene Leden vergadering (ALV) 

De jaarlijkse ALV vond plaats op 23 april in de Noorse Kerk te Rotterdam. Met de 29 aanwezigen werden na een 
heerlijke lunch alle jaarstukken doorgenomen. Tot slot werd er stilgestaan bij het neerleggen van de vrijwilligerstaak 
van de secretaris, de hoofdredacteur van Kontaktlinjen en de verantwoordelijke man belast met advertentiezaken 
Kontaktlinjen.  

 
2. Julebord 

Op 10 december vond onder winterse omstandigheden het tweejaarlijks Julebord plaats in het Scandinavisch Dorp 
te Eelderwolde. Met 54 bezoekers was het een geslaagde middag/avond. Onder het genot van de nodige 
consumpties, wafels en een heerlijk buffet werd er door de leden vooral bijgepraat. Naast de traditionele verloting 
werden de aanwezigen tijdens een lezing door de honorair Noors consul in Groningen op een amusante wijze 
geïnformeerd over zijn werkzaamheden als honorair colsul in Groningen en de ontwikkelingen rond de Eemshaven. 
Al met al een geslaagde bijeenkomst. 

 
3. Regionale bijeenkomsten 

In de regio Noord-Holland noord hebben in 2022 zes bijeenkomsten plaatsgevonden.  

• 1 april: Lezing “De laatste reis van de Voorbode”, 

• 29 april: Lezing “Van zee naar fjell”, 

• 9 september: Lezing “Edvard Munch–Vincent van Gogh”, 

• 14 oktober: Lezing  “In de lengte, 3000 km solo door de Noorse bergen”,  

• 18 november: Lezing door “Nordic, wildernis op het dak van Europa”, 

• 22 december: “Julefest”. 
Voor 2023 heeft de regio Noord-Holland noord opnieuw een rijk aanbod aan bijeenkomsten. 

 
In de regio Zuid-Nederland hebben in 2022 vier bijeenkomsten plaatsgevonden. 

• 3 april: Lezing “In de lengte, 3000 km solo door de Noorse bergen”, 

• 26 juni: Lezing “Vikingen”, 

• 2 oktober: Lezing “Op stap door de Noorse natuur, herfst & winter in de Noorse bergen”, 

• 20 november: Film: “Ut og stjæle hester” (Out stealing horses). 
Voor 2023 heeft ook de regio Zuid-Nederland opnieuw een rijk aanbod aan bijeenkomsten. 
Het regioteam Zuid-Nederland heeft in 2022 afscheid genomen van drie vrijwilligers die na vele jaren trouwe dienst 
het organisatiestokje graag wilden doorgeven aan nieuwe vrijwilligers. Met een toepasselijk geschenk is van hen 
afscheid genomen. 

 
In de overige regio’s hebben ook in 2022 helaas geen bijeenkomsten plaatsgevonden. Zowel via Kontaktlinjen als de 
nieuwsbrief zijn leden uitgenodigd om in samenwerking met het bestuur ook in die regio’s opnieuw bijeenkomsten op te 
starten. Helaas heeft dat in 2022 nog niet tot resultaat geleid. 
 

4. Toekomst 
Het bestuur heeft met een blik op de toekomst aan de volgende onderwerpen extra aandacht besteed: 

• Regiobijeenkomsten 
• Ledenwerving.  

• Kandidaten bestuursfuncties.  

• Jubileumjaar 2024 
Bovenstaande onderwerpen zullen in 2023 via onze informatiekanalen/bijeenkomsten met de leden besproken worden. 
De Vereniging Nederland-Noorwegen is en blijft een vereniging voor en door haar leden!  
Inbreng van de leden was, is en blijft zeer welkom en waardevol. 
 
 
Breda, april 2023 
Ronald Hage, secretaris. 


